
Referat fra digitalt styremøte i Sandøya historielag 16.03.21 

Deltakere: Nils Olav, Anne og Marit. Steinar og Sonja hadde meldt forfall 

Post og referatsaker:  

Ingen saker. Anne oversender post til styremedlemmene 

Økonomi:  

Det er kr 112700 på konto. Årskontingent for Landslaget for lokalhistorie er betalt. Marit går 

innom Tvedestrand bokhandel med ny purring for solgte blader i 2019. 

Dialektopptak:  

Ingen ting å melde 

Billeddatabasen:  

Ingen ting å melde 

Skilting:  

Tekster er klare både ringer og bedehuset. Anne har snakket med Giovanni som er positiv. 

Sonja har ikke hatt kontakt med Håvar Haug, men tar tak i det nå. 

Stabbestein:  

Marit har vært i kontakt med Torbjørn Stensveen. Han sa det er best å gjøre en slik jobb med 

gravemaskin. Han kan ev frakte stein på plass, og han sa kommunen burde kontaktes. Det er 

gjort og vi har fått svar fra Inge Ramleth at det ev kan bli aktuelt til høsten 

Oppbevaring/lagring: 

Å lage mappestruktur er ikke gjort. Lagring på skolen jobbes det med. Det er Arne Torvald 

Aanonsen i kommunen en må ha kontakt med for å få ordnet i kjelleren. Nils Olav følger opp. 

Årsskrift:  

Vi gikk gjennom det vi er sikre på så langt. Dessverre uteblir en av de tiltenkte artiklene, men 

vi har dermed mottatt noen andre mindre artikler og blitt gjort oppmerksom på noen eldre 

artikler fra Den gang på våre kanter som kan vurderes om vi trenger noe mer. 

Marit ordner med annonser til bladet. 

Vi må tenke på bilde både til forside og bakside. 

Årsmøte:  

Dato for årsmøte fastsettes seinere.  

Nest styremøte: tirsdag 13 april.  

 

Referat skrevet av Marit Aass 

 


